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' Z7 A P I S N I K ... V « _
OD 8.siječnja 1960.

o sjednici Upravnog odbora Kino-kluba uZagrebu. 
e ' ....

PRISUTNI :
OREŠČANIN MILOŠ,
DURMAN DR TEODOR ,
HOHOLAČ VLADIMIR,
GOTOVAC -kao članovi uprvnog odbora, te 

t KARTER I ZOREČ kao članovi,nadzornog odbora.

Od redovnih članovi prisutni su Gonzi, Haberštok i 
dr Pansini.

Predsjednik Ošrešcanin Miloš pisdlaze slijedeći 
dnevni red.

1/"ČITANJE ZAPI SNIKA I DOPISA
2/.IZVJEŠTAJ40 ZADUŽENJIMA
3/ DOGOVOR, PRIJEDLOZI ZA GODIŠNJU SKUPŠTINU

AB-1/ predsjednik Kino-kluba Oreščanin Miloš čita 
zapisnike sa sjedniva upravnog odbora i to zapisnik od B.X. 
1959. i 2.XII.1959. godine. Izvještava da je drug Kobijapos- 
lao knjigu snimanja i list od 14.XII.1954. na koji mu je od
govoreno istoga dana. Saopćuje da je Kobija potpisao "izjavu" 
u kojoj se obvezuje da će izrađjeni film dostaviti Kuno-klubu 
u Zagrebu.

Čita se list od 20.XII. pissan od druga Kobije.
Predsjednik nadalje saopćuje, da je profesor Švarcom 

Mladen zamolioneka bi kfcno-klub u Zagrebu preporučio1potkrije- 
pio prijedlog prof. ŠvarcOiV Mladena za kupnju jedne kino-kame” 
re od "Dubrava filma"

Na sjednici je jeđnoglsno zaključeno da se preporuči 
prodaja kino7kamere sa strane "Dubrava "filma - profesoru Švar- 
cov Mladenu.

Čita se list kinokluba u Zagrebu upućen plenumu 
Gradskog odbora narodne tehnike od 25.XII.1959. kojim se moli 
otpis duga.,

^ita se list upućen "Fotokemioi" od 5.1.1960.
AD-2/ Hoholač Vladimir izjvešćuje o slanju filmskog 

arhiva time, da su sada popisani svi definitivno izrađjeni 
filmovi. U vezi slanja filmova na razne festivale zaključeno je, 
da se na festivale mogu slati samo kopije.

Konstatira se da je biblioteka vrlo dobro vodjena i 
uredjena , da su knjige sve numerirane, a da svaku je osnovan 
karton.

Zaključeno je, da se od ostalih klubova u državi zat
raže besplatno revije koje izdaju ti klubovi.



Što se tiče inventara ustanovljeno je, đa je sastav
ljena knjiga inventara koju je Petek propisno sastavio i u ko
joj će se uvesti sve pređmete stvari koje su kupljene iza koje 

postoje dokumenti. Međjutim, za ostale stvari koje se nalaze u 
klubu na uporabi osnovat će se posebna knjiga,

Sto se tiće pak blagajne predsjednik Orepčanin govori 
o stanju blagajne i o knjigovodstvu te saopćuje da će za koji 
dan a prije godišnje skupštine nadzorni odbor moći pregledati 
knjigu blagajne, kartone i sve belege. Jednoglasno je zaključe
no đa se Srobenski Branki otpiše dug od 3.000.- dinara time, da 
joj je taj novac dan kao nagrada za izvanredno uređjenje i 
čišćenje Hubskih prostorija;

Svi prisutni jednoglasno su tražili, da se pošalje 
oštra opomena dužniku Žgalinu i pod prijetnjom tužbe pozove 

a đa u najkraćem roku isplati dužnu svotu, a ostale dužnike 
đa se takodjer pismeno pozove đa dugove isplate.Predsjednik 
iznosi đa je blagajničko stanje slijedeće :

u gotovom đa imađe 30.000.+ dinara
a u banci 24.000.- ”

0-3/ dogovoreno je, đa će se glavna godiš enja 
skupština držati dana 28. siječnja 1960. godine u 18.30 sati.

Predsjednik Oreščanin predlaže, đa se uzme plaćena 
činovnica koja- bi bila ta'kozvani tehnički sekretar kao i 
postavi domara društva. Ti ljudi bili bi plaćeni za svoj posao 
i obavljali bi sve tekuće kao i tehničke poslove u vezi sa radom 
kl-juba i održavanja redovnih sastanaka.

Taj prijedlog jednoglasno je prihvaćen, a za tehničkog 
sekre-t-ara uzet oe se osoi^ koju je predložio Sudović.

Konstatira se, 'đa je ^sjednica trajala od 18.30 sati 
atido 20^2


